



Rawatan - rambut penjagaan - DIKSON

ARGABETA COLLAGEN

bebas-paraben rambut untuk belia



DIKSON

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328



ARGABETA COLLAGEN

bebas-paraben rambut untuk belia

Dengan kolagen hydrolysed , minyak Argan minyak bunga kamelia. Telah dibangunkan oleh Makmal-Makmal DIKSON KOLAGEN ARGABETA ialah siri tiga produk Hydrolyzed collagen , minyak Argan minyak bunga kamelia: topeng syampu dan susu memanjangkan belia. Komponen yang unik bagi produk-produk ini adalah Collagen yang protein struktur paling penting badan kita yang mempengaruhi proses pembentukan organ-organ dan tisu-tisu. Selama bertahun-tahun jumlah kolagen yang dihasilkan oleh organisma kami dikurangkan dengan banyaknya dan kesan negatif pada akar rambut adalah kehilangan Kasut dan badan. Tindakan penstrukturan semula kolagen yang terkandung di dalam produk-produk ini membantu mengatasi kesan ini menghalang dan melambatkan sepanjang masa kerosakan penuaan pramatang rambut. Minyak Argan adalah kaya dengan vitamin E mempunyai antioksidan dan pelembap membela , rambut dari radikal bebas dan pencemaran. Minyak bunga kamelia kaya dengan bahan-bahan aktif dan disahkan agar kecemerlangan , kecerahan dan kelembutan. Kesatuan aset-aset ini tiga merupakan campuran yang sesuai bagi Tukang muda yang tersimpan lama mengekalkan item dan sifat-sifat yang menanggukkan penuaan. Garisan menunjukkan KOLAGEN ARGABETA untuk semua jenis rambut. Kesan luar biasa kepada rambut halus.

SYAMPU MEMANJANGKAN BELIA

Perlahan-lahan membersihkan dengan khasiat dan kesejahteraan untuk rambut. Kolagen memanjangkan hayat rambut memberikan badan dan kelantangan dan mencegah kerosakan penuaan pramatang. Tidak mengandungi SLS (sodium dikenali sebagai sodium sulfat). Keputusan: rambut lebih lembut dan bercahaya yang diberi makan oleh kemewahan. Sesuai untuk semua jenis rambut. Kesan luar biasa kepada rambut halus.
pakej: botol 250 dan 500 ml.

SAMBUNGAN TOPENG BELIA

Menggiat semula semua jenis rambut dan menguatkan mereka tanpa Timbang , oleh mengembalikanimbangan optimum gentian rambut dan mencegah penuaan pramatang. Sesuai untuk semua jenis rambut. Kesan luar biasa kepada rambut halus. Keputusan: rambut lagi Mekan , terang dan mudah untuk sikat.

pemprosesan: tiub 250 , 500 ml balang.

SUSU MEMANJANGKAN BELIA

Kolagen pemodelan semula tindakan dan memanjangkan hayat rambut oleh kehilangan isipadu dan badan yang bertindak balas. Rambut dibungkus dalam kelantangan lengan dan membeli perlindungan dan Kasut. Sesuai untuk semua jenis rambut. Kesan luar biasa kepada rambut halus.

pembungkusan: botol 250 ml.